
Referat af bestyrelsesmøde i gårdlauget den 25. oktober 2022  

Til stede: Cicéla, Karen, Lars, Rasmus, Jakob og Merete (referent) 
Fraværende: Rikke 
 
Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Siden sidst v/kontaktpersoner 
3. Opdateret regnskab og timeregnskab v/Rasmus 
4. Renovering af scene v/Cicéla 
5. Indkøb af borde/bænkesæt v/Merete 
6. Indkøb af robiniepæle til kvashegn v/Merete 
7. Faldunderlag v/Rasmus 
8. Sociale arrangementer - herunder Halloween den 28. oktober 
9. Cykeloprydning v/Merete 
10. Skraldeskilte v/Merete 
11. Gennemgang af el i gården v/Cicéla 
12. Oversættelse af gårdregler v/Karen 
13. Træbeskæring v/Merete 
14. Biodiversitetspuljen v/Merete 
15. Dato for næste bestyrelsesmøde 
16. Evt. 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2. Siden sidst v/kontaktpersoner 
Merete og Cicéla har ikke holdt møde med Judith siden sidste bestyrelsesmøde.  
Vi har aftalt med Judith, at diverse ting i krukker skal udplantes i gården, da der simpelthen ikke er 
timer nok til at gå og vande flere gange om ugen. 
Judith sørger for at de tagrender der er utætte, bliver repareret. 
 

3. Opdateret regnskab og timeregnskab/afspadsering v/Rasmus 
Der har været store udgifter siden sidste møde. Den store udskrivning har været renovering af 
scenen, hvor vi er meget glade for resultatet. 
Rasmus har haft fat i administrationen, da vi ikke har fået lønrefusion fra Københavns Kommune 
(KK). Administrationen har sendt afregninger til KK og afventer indbetaling af refusionen. 
Der skal laves ny refusionsansøgning for 2023 til KK. Det sørger Cicela for at få lavet. 
Der er ikke blevet afspadseret timer siden sidste møde. 

 

4. Renovering af scene 
Renoveringen af scenen er næsten færdig, og vi er glade for resultatet. Der er indkøbt ekstra blå 
farve så vi har til senere brug. 
Elektriciteten skal gennemgås da den tit slår fra. Cicéla sørger for kontakt til elektriker. 
 



5. Indkøb af borde/bænkesæt v/Merete 
Merete sørger for at indkøbe 3 sæt. 
 

6. Indkøb af robiniepæle til kvashegn v/Merete 
Merete kontakter Torben og aftaler, om han vil lave en graveprøve, for at se om det er muligt at få 
pælene i jorden for gammelt byggeaffald. 

 

7. Faldunderlag v/Rasmus 
Rasmus har haft kontaktet kommunen og reglerne skal overholdes, selv om vores gård som sådan 
ikke er offentlig. Karen undersøger priser. 

 

8. Sociale arrangementer – Halloween 
Der er styr på halloween som vi glæder os til. 
 

9. Cykeloprydning v/Merete 
Merete har afleveret opslag til Judith som sørger for at få sat dem op omkring 1. november. 
 

10. Skraldeskilte v/Merete 
Merete har forstørret, printet og lamineret skraldeskilte og givet dem videre til Judith, som sørger 
for opsætning. 
 

11. Gennemgang af el i gården v/Cicéla 
Se punkt 4. 
 

12. Oversættelse af gårdregler v/Karen 
Karen har sørget for oversættelse. Merete lægger regler på Facebook og Cicéla sørger for de bliver 
kopieret og sat op i portskabene. Rasmus lægger dem på hjemmesiden.  
 

13. Træbeskæring v/Merete 
Der er for sent at beskære de store træer. Det udsættes derfor til august/september 2023.   
Hasseltræerne bliver tyndet ud omkring januar 2023, hvis Torben kan. 
 

14. Biodiversitetspuljen v/Merete 
Vi fik desværre ikke medier fra puljen til etablering af grønne tage på gårdens skure. Vi forsøger 
igen i næste runde. 
 

15. Dato for næste bestyrelsesmøde 
Næste bestyrelsesmøde holdes tirsdag den 15. november 2022 kl. 19.00. Rasmus booker lokale. 
De eneste punkter på dette møde er: 
Plejeplan landskabsarkitekt og Prioritering af 5-års-plan. 
Plejeplanen skal læses inden mødet og Jakob laver de endelige tegninger af gården. 
 

16. Evt. 
Intet under dette punkt. 
 
 
 


